
Gardeja, dnia 05. 11. 2020 r. 

 

 

Mieszkańcy ul. Sołeckiej 

 

 

 Szanowni Państwo w odpowiedzi na Petycję z dnia 09.10.2020 roku (data wypływu do 

urzędu 12.10.2020 r.) w sprawie utwardzenia ulicy Sołeckiej poprzez położenie płyt jumb 

informuję, że w chwili obecnej nie mieliśmy zaplanowanej inwestycji na ul. Sołeckiej w 

Gardei w celu położenia płyt betonowych tzw. jumb w 2020 roku..   

 Jednocześnie informujemy, że obecnie realizujemy inwestycje drogowe zaplanowane 

już 5-6 lat temu w kolejności wykonywanych projektów. Inwestycja drogi gminnej ul. Złota 

była dofinansowana ze środków Funduszu Dróg Samorządowych od Wojewody Pomorskiego 

o którą zabiegał Wójt Gminy Gardeja. Obecnie w naszej gminie Gardeja posiadamy około 

450 km takich dróg i w pierwszej kolejności wykonujemy w miarę pozyskanych środków 

finansowych dojazdy do dróg głównych np. powiatowych, wojewódzkich i krajowych (aby 

państwo mogli bezpiecznie włączyć się do ruchu drogowego oraz autobusy przewożące nasze 

dzieci do szkół. Na takie odcinki dróg czekają wszyscy mieszkańcy Naszej gminy  

i to realizujemy. 

 W/w inwestycja będzie przedmiotem rozpatrywania w następnym okresie w miarę 

pozyskanych środków w budżecie gminy Gardeja, aby można było bezpiecznie 

przemieszczać się na dłuższych odcinkach dróg.  

 

 

Z wyrazami Szacunku 

Wójt Gminy Gardeja 

Kazimierz Kwiatkowski 

  

 


